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Ouders zorgen zelf voor opvang in school 
 

  Hoogstraten   
 

 Stadsbestuur onderzoekt alternatieve kinderopvang  
 

Enkele ouders uit Meersel- Dreef (Hoogstraten) hebben voor de 
komende zomermaanden de vereniging Kinderopvang Dreef 

opgericht. Het initiatief komt er wegens het gebrek aan 
kinderopvang in hun dorp. Wat u zelf doet, doet u beter. Enkele 

ouders uit Meersel-Dreef startten dan ook met Kinderopvang 
Dreef. 
 

Tot voor kort moesten de ouders met hun kinderen uitwijken 
naar andere deelgemeenten van  Hoogstraten  om opvang 

voor hun kinderen te regelen. 
 

Deze zomer zullen ze echter in overleg en met steun van het 
stadsbestuur een 'gemelde opvang' inrichten in basisschool 't 

Dreefke en de lokalen van Landelijke Kinderopvang Stekelbees. 
 

"Omdat het stadsbestuur niet in alle randgemeenten een 

kinderopvang voorziet, besloten we maar om zelfs alles te 
regelen", verklaart medeorganisator Wim Van Putten. "De 

lokalen van basisschool 't Dreefke staan toch een hele zomer 

leeg en alle accommodatie is er aanwezig. 
 

Ook vonden we de nodige sponsoring." 
 

 Kostprijs  
 

De opvang staat open voor alle kinderen van 2,5 tot en met 12 
jaar die in  Hoogstraten  wonen of schoollopen. 
 

De werking is op alle werkdagen open van 4 juli tot en met 23 

augustus. Er worden maximaal 35 kinderen opgevangen. De 

kostprijs bedraagt 15 euro per dag. U moet uw kinderen wel 

vooraf inschrijven en lid worden van de vereniging. 
 

"Ouders kunnen volledig gratis lid worden. Met de kostprijs per 

dag worden de professionele begeleidsters, de activiteiten en de 
speelmaterialen betaald", legt Van Putten uit. 
 

"Het is zeker niet onze bedoeling om winst te maken, want 

onze kosten zullen net gedekt worden." 
 

 Proeffase  
 

Het project maakt deel uit van een proeffase waarin het 

stadsbestuur onderzoekt op welke wijze een antwoord op de 
stijgende vraag naar opvang kan worden geboden. "Het 

stadsbestuur wil alle alternatieve mogelijkheden naar 

uitbreidingen onderzoeken", beweert burgemeester Tinne 
Rombouts. "Als de proefinitiatieven positief beoordeeld worden, 

kunnen we ze uitbreiden." 
 

 

 

 

 

 


